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Protokoll Styrelsemöte 
 

 
SOLNA FÄLTRITTKLUBBS UNGDOMSSEKTION 

Järvavägen 7  
170 79 Solna  
www.sfrk.nu 
 

2024-00-00 18.00-19.00  
Plats: Gröna Ridhuset 
 

Närvarande: 
Tilda Moodysson 
Saga Gidlund 
Ebba Drugge 
Rebecka Bonnevier 
Astrid Gerhardt  
Astrid Drugge 
Lema Adam 
Judit Andersson (Digitalt) 
Martin Viksten (Digitalt) 
Irma Oldenvi (Digitalt) 
 

Ej Närvarande: 
 

  

 
 
§ 1 MÖTETS ÖPPNANDE 
Tilda förklarade mötet öppnat. 
 
§ 2 VAL AV JUSTERINGSPERSON 
Astrid D valdes att jämte ordförande justera protokollet. 
 
§ 3 FASTSTÄLLANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTA 
Föredragningslistan godkändes.  
 
§ 4 FÖREGÅENDE PROTOKOLL 
Inte ute än, kommer ut så fort de är justerade.  
 
§ 5 EKONOMI 
Ebba har visat Lema hur man gör, så Lema har koll. 
11 450 kr i cafeterian, efter första betalningen till Södertörn.  
 
§ 6 RAPPORT CAFETERIAGRUPPEN 
Det är ingen som ansvarar för att städa köket, utan ansvaret ligger på de som använder sig av 

köket att städa efter sig. Vi kommer uppmana att städa fint efter sig på ett roligt sätt 
med en TikTok som Judit ansvarar över att göra.  

Preliminärt är det Rebecka som kommer följa med till Södertörn utöver Lema.  

http://www.sfrk.nu
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Det har varit mycket spring i cafeteriaförrådet till kyl och frys, så vi kommer använda låsen 

på kyl och frys igen. Personalen kommer även bli mer strikta med vilka de delar ut 
nyckeln till.  

 
§ 7 STYRELSENS VERKSAMHETSPLAN 
Utvärdering kompisvecka - Det gick bra, lite förvirring kring nallarna 
Utvärdering sportlovsaktiviteter - Det gick jättebra, det uppskattades.  
Vi i stallet - Lema och Judit har kommit med på handledarkurs. Final i maj, de fixar 

planeringen och anmälan.  
Planering påsklovsaktiviteter - Extra möte innan för att planera, 30/3 och bjuder in 

hjälpstyrelsen 
 
§ 8 ÖVRIGA FRÅGOR 
Tilda informerade om vad som pratades om på ett trygghetsmöte. Det diskuterades bl.a om 

hur vi kan stärka tryggheten inom klubben ännu mer.   
Gruppbilder görs i samband med extra mötet 30/3 
Alla som är 15 år eller äldre och sitter i styrelsen eller hjälpstyrelsen behöver begära ett 

registerutdrag och visa Madeleine. 
Det är fortfarande problem med LOK-stöd-inlogg, men inlogg till övriga sociala medier har 

nu alla.  
Martin köper in lådor till julpyntet.  
Preliminärt går Tilda och Ebba på DUS årsmöte 
Det har kommit förslag på att vi kan ha en gemensam resa till Göteborg Horseshow 2026. 

Tilda och Ebba tar vidare det till stora styrelsen.  
 
 
§ 9 KOMMANDE MÖTEN 
Extra möte 30/3 kl 13.30 
Nästa styrelsemöte 1/4 kl 18.00 
 
§ 10 VAD VILL VI KOMMUNICERA? 
Judit ansvarar över att göra en Tiktok kring städning av köket 
Rebecka skriver till cafeteria gruppen om lås på kyl och frys 
Lema och Judit lägger ut om “Vi i stallet” 
 
§ 11 MÖTETS AVSLUTANDE 
 Tilda förklarade mötet avslutat.  
 
 
Vid protokollet: 
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Rebecka Bonnevier 
 
 
 
Justeras: 

 
 

 
                                                             
 
 

Tilda Moodysson   Astrid Drugge 
Ordförande    Justeringsperson 


